
Trzecia sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu  21  grudnia 2010 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

___________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr III/ 2010 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

21grudnia 2010 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

07
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 56

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 

co stanowi – 100 % 
 

 

Obrady III sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 

wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdził 

quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana piotr 

Bugajski  

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad odczytał porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony: 

 

- za- 14– głosów 
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I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu sesji nr I oraz sesji Nr II, 

II. Wręczenie rodzicom medali „ Za Zasługi dla Obronności Kraju” 

III . Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika nr 7 i 8 do 

uchwały Nr XLIII/444/2010 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r (druk 

III/6/2010), 

2. w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju.(druk Nr III/7/2010) 

3. w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/8/2010), 

4. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/9/2010), 

5. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2011 (druk Nr III/10/2010), 

6. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2011 (druk Nr 

III/11/2010), 

7. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia odpłatności za usługi opiekuńcze (druk Nr III/12/2010), 

8. w sprawie zmiany wysokości stawek cen i opłat w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków (druk Nr III/13/2010), 

9. w sprawie rozszerzenia cmentarza komunalnego (druk Nr III/14/2010), 

10. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/15/2010), 

11. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/16/2010), 

12. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk Nr III/17/2010), 

13. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk Nr III/18/2010), 

14. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 95 położonej w 

obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/19/2010), 

15. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 705 położonej w 

obrębie nr Góralice gmina Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/20/2010), 

16. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 28/4 położonej w 

obrębie nr 2 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/21/2010), 

17. w sprawie odwołania ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr 

III/22/2010), 

18. w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju oraz wybory 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (druk Nr III/23/2010), 

19. w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu (druk Nr 

III/24/2010), 

 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu sesji nr I oraz sesji Nr II, 
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokoły zostały podpisane przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokoły z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokóły z I i II  sesji Rady Miejskiej zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Wręczenie rodzicom medali „Za Zasługi dla Obronności Kraju” 
 

Przewodniczący obrad- poprosił o wręczenie medali przez przedstawicieli WKU Szczecin dla Pani 

Lewandowskiej Leokadii oraz dla Pana Józefa Ostrowskiego. 

 

Zastępca Burmistrza dla pana Ostrowskiego Burmistrz przekaże medal ponieważ pana Ostrowski nie 

może przybyć na sesję. 

 

O godz. 13
10

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godz. 13
15

- obrady zostały wznowione. 

 

 O godz. 13
15

- przybył radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 15. 

 

Do punktu III . Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący obrad- odczytał pisma jakie wpłynęły do Biura Rady pisma stanowią załączniki nr  4, 

5,  6, 7, 8, 9, 10, 11, 13, 14. Przypomniał również radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- pan powiedział, że Klub musi zostać zgłoszony na piśmie, a statut 

mówi, że musi być powołany w trybie jak najszybszym a zatem nie wymaga pisemnej formy jest to §6 

pkt 2.   

 

Przewodniczący obrad- nie było zgłoszenia w formie ustnej. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- jeśli chodzi o zwoływanie posiedzenie wspólnych jest to Pana 

obowiązek i nie ma prawa to robić przewodniczący komisji. Czy klub ma prawo desygnowania 

przedstawiciela do komisji rewizyjnej był taki incydent między mną a panem Burmistrzem musi mieć 

przedstawiciela klub w komisji rewizyjnej. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący obrad- czy ktoś zgłasza interpelacje i zapytania radnych? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- Panie Burmistrzu czy prawda jest, ze świetlica w Góralicach ma 

przecieki z dachu? Fachowiec murarz ze Stołecznej powiedział, że remont świetlicy w Stołecznej został 

zrobiony za szybko i pochopnie i dlatego źle? Dlaczego nie ocieplono szkoły w Trzcińsku-Zdroju? To 

samo z TCK i przedszkolem. Przy tego typu remontach zapomnieliśmy o termomodernizacji bo za dwa 
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czy trzy lata będziemy znowu to remontować? Czy z okazji 11 listopada zostały  przyznane nagrody 

uznaniowe czy pan Burmistrz otrzymał nagrodę jubileuszową i w jakim procencie? Jakie były powody 

zwolnienia kierownika OPS? W odpowiedzi z RIO pana Burmistrz odpisał, że ten a ja nic. Czy 

desygnowanie pana do obwodowej komisji wyborczej zdaniem Pana było właściwe? Biuletyn 

Informacyjny Burmistrza został napisany przez pracowników, wydrukowany kolorowy nakład duży a 

tam są na pierwszej stronie życzenia świąteczne z podpisem na Przewodniczącego. Podziękowanie 

wyborcze,  które było już w info w naszej gazecie trzecia strona to dwie duże fotki jedna Burmistrza a 

druga radnego powiatowego. Na ostatniej stronie przemówienie pan Burmistrza, jest to biuletyn 

Burmistrza, który powinien być sfinansowany przez Burmistrza. Panie Wice Burmistrzu jeśli pana 

odpowiada w formie pisemnej czego nie powinno być bo powinien być odpowiedzialne w przeciągu 14 

dni i adresowana do mnie a nie do wszystkich.  

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- na wszystkie pytania dostanie pan odpowiedz i otrzyma je 

również cała rada o tym zadecyduje ten kto odpowiada a nie pan. Na część nie potrafię się ustosunkować 

bo to jakieś dywagacje na temat RIO. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- musi pan przestać komentować  i na sesji plenarnej przychodzi 

minister wszystko notuje i odpowiada. Dwukrotnie pan informował radnych że czeka pan na ekspertyzę 

w sprawie działki z borowinami. Po pierwsze RIO wykazało nie zgodność wydatkowania kwoty 50tys. 

zł na wadium czyli przekroczono kompetencje, przez trzy lata ziemia odłoguje ekspertyzy pan nie 

dokonał jest to 40 tys. zł. co dalej i zarzucam niegospodarność zarzucam naruszenie w sposób rażący 

ustawy o finansach publicznych. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. 1 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-

Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika nr 7 i 8 do uchwały Nr XLIII/444/2010 

Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009r (druk III/6/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jest to projekt zmiany 

uchwały na 2010r. który wynika z dodatkowych wydatków wpływów do budżetu itp. Korygujemy 

dochody i wydatki. Zmniejszamy wydatki na remont świetlicy w Piasecznie jest rozpatrywany i 

czekamy na ocenę jest ono jest w planie na przyszły rok. Planowany deficyt może wynieść 3  608 130 zł 

i to będzie pokryte z lokaty i kredytu.  

 

Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/6/2010 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 2 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju.(druk Nr III/7/2010) 
 

Przewodniczący obrad- w związku z tym, że rozpoczęła się nowa kadencja Rady ustalamy nowe 

stawki dla Radnych. Najczęściej jest ustalane w ten sposób, że dieta radnego jest to ustalenie do 

najniższej krajowej i wówczas radni otrzymują około 45 % najniższej krajowej i jest to kwota około 600 

zł.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- diety nie ustala się w stosunku do jednej kadencji. Nie powinno się 

podejmować, że będą wyższe czy niższe znając opinie naszej Rady. Uważam, że dieta powinna być 

rekompensatą za nieobecność usprawiedliwiona w pracy ale, że obecnie jest inaczej zgłaszam poprawki 

do uchwały: przewodniczący 700 zł, wiceprzewodniczący 320 zł, radni 300 zł i przewodniczący komisji 

320 zł.  

 

Przewodniczący obrad – poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  proszę głosować każdą kwotę oddzielnie. 

 

Przewodniczący obrad –  kto jest za tym by przewodniczący miał ryczałt 700 zł. 

 

- za- 3- osoby 

-przeciw- 10- osób 

-wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad – stwierdzam, że ten wniosek nie został przyjęty, kto jest za tym by wice 

przewodniczący miał ryczałt 320 zł. 

 

-za- 1- osoby 

-przeciw- 10- osób 

-wstrzymały się – 4- osoby 

 

Przewodniczący obrad – stwierdzam, że ten wniosek nie został przyjęty, kto jest za tym by 

przewodniczący komisji miał ryczałt 320 zł. 

 

za- 3- osoby 

przeciw- 10- osób 

wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad – stwierdzam, że ten wniosek nie został przyjęty, kto jest za tym by radny miał 

ryczałt 300 zł. 

 

-za- 3- osoby 

-przeciw- 10- osób 

-wstrzymały się – 2- osoby 
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Przewodniczący obrad – stwierdzam, że ten wniosek nie został przyjęty. 

 

Radny pan  Marek Rutka- zwiększamy diety o 100 zł bo do tej pory było średnio 300 zł do końca 

prawda to nie jest bo były miesiące gdzie nie było posiedzeń i dlatego jest to dobre wprowadzenie 

ryczałtów, ale jak ma się sprawa komisji rewizyjnej. 

 

Przewodniczący obrad- ryczałt jest jeden i nie będzie dodatkowych dopłat dla komisji rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 

dotycząca projektu przedłożonego przez Przewodniczącego Rady, był inne wnioski, ale nie zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- przeciw – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/7 /2010 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 3 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr 

III/8/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- proponujemy podnieść ryczałt 

do kwoty 200 zł  

 

Radny pan Marek Rutka- zanim złożę wniosek to powiem, że sołtysi otrzymują ryczałt wiemy, że 

sołtysom nie wolno zabierać głosu podczas sesji korzystając z przywileju, że ja jestem również radnym i 

mogę zabrać głos jedną rzeczą dobra jest to praca naszych sołtysów i ja znam ta pracę od podstaw 

doradzamy jak coś trzeba zrobić. Oni są dostępni zawsze dla mieszkańców obecnie sołtysi mają pod 

swoim nadzorem pracowników z biura pracy.  

 

Przewodniczący obrad-  poddaję pod głosowanie wniosek radnego Rutki by ryczałt zwiększyć do 300 

zł. 

 

- za- 3– głosy 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- przeciw – 9- osób 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek został odrzucony. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- przeciw- 1 osoba 

 - nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/8/2010 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/9/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- na komisji omawiane, na jakie 

chcemy zmienić Burmistrzowi płace zasadnicza i dodatek funkcyjny i proponujemy podniesienie 

poborów zasadniczych o kwotę 700 zł czyli na 5700 zł, i dodatek funkcyjny ustalić w kwocie 1700 zł. w 

sąsiednich Gminach Burmistrzowie maja podobne wynagrodzenie. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- jest to nowa kadencja i ja składam wniosek by wynagrodzenie było w 

kwocie 5000 zł dodatek funkcyjny 1500zł dodatek specjalny w wysokości 2% i wysługa lat.  Zgodnie z 

rozporządzeniem mówi się, że dodatek specjalny może wynosić do 40%, ale jest on z tytułu okresowego 

zwiększenia zakresu obowiązków służbowych i chciałbym zapytać, jakie dodatkowe obowiązki ma pan 

Burmistrz. Dlatego nie widzę powodu dawać dodatek specjalny w wysokości 20% więc proponuję 

2%.proszę to uzasadnić merytorycznie. 

 

Przewodniczący obrad- Burmistrz wiele w Gminie zrobił za poprzedniej kadencji zrobiono dużo i tak 

podwyżka się należy a poza tym przyzwolenie społeczne jakie uzyskał podczas wyborów jest ogromne.  

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- mówi pan o sprawach jakie są panu obce ja mam materiały 

archiwalne i sięgajmy do poprzednich w latach 45-90 powstały fundamenty jeśli by tego nie zrobiono to 

Trzcińsko było by skansenem kilkadziesiąt mieszkań zostało wybudowanych i infrastruktura a za tym 

poprawki pan Burmistrz rozpoczyna i należy zostawić to co ma. Wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 

5000 zł dodatek funkcyjny 1500zł dodatek specjalny w wysokości 2% i wysługa lat.  

 

Przewodniczący obrad- poddaje wniosek formalny radnego Sandulaka 

 

- za- 2– głosy 

- wstrzymała się – 1- osoba 

- przeciw- 12 osób 

 

Przewodniczący obrad-stwierdzam, że wniosek formalny nie został przyjęty. 

 

Radny pan  Marek Rutka- wnioski należało glosować na komisjach a nie teraz na sesji. Ja składam 

wniosek formalny by pobory pana Burmistrza były na poziomie obecnym 

 

Przewodniczący obrad-  kto jest za wniosek radnego Rutki gdzie pobory zasadnicze byłby w kwocie 

5 0000 zł, zasiłek specjalny 20% i dodatek funkcyjny 1670zł. 
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- za- 5– głosów 

- przeciw- 10 osób 

 

Przewodniczący obrad-stwierdzam, że wniosek formalny nie został przyjęty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały ze stawkami wynagrodzenie zasadnicze 5700 zł 

dodatek specjalny 1700 zł dodatek specjalny 20%  1480zł  dodatek za wieloletnią pracę.  i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 5- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/9/2010 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 
o godzinie 14

33
- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

o godzinie 14
46

- obrady zostały wznowione. 

 

Do punktu V. 5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011 (druk Nr 

III/10/2010), 
Projekt przedstawiła pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- program został przedstawiony radnym jest 

wyznacznikiem dla Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- żeby poznać problem komisji ja powiem, ze zawsze zabierałem w tej 

kwestii głos zapoznałem się z ta uchwałę i mam z tamtych lat program i harmonogram i to jest teraz 

niepotrzebne. Ja jestem przeciw temu programowi. Kto jest wnioskodawcą programu. 

 

Pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk-  komisja. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- tylko Burmistrz może wnioskować projekty uchwał. Ja jestem 

przeciw temu, są to pieniądze 380 zł otrzymuje przewodniczący  i 70 zł czterech członków komisji. 

 

Inspektor pani  Sylwia Tyrpa- ustawa nakłada obowiązek wypłacania diet. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  czy radny może pobierać dwie diety jako przewodniczący komisji i 

jako radny poza tym, czy może być przewodniczącym komisji. Przewodnicząca podlega bezpośrednio 

Burmistrzowi. Składam wniosek formalny o odrzucenie Gminnego programu na rok 2011. 

 

Przewodniczący obrad-  kto jest za wnioskiem radnego Sandulaka o odrzucenie Gminnego programu. 
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- za-1- osoba 

- przeciw- 10- osób 

-wstrzymały się – 4- osoby 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek formalny radnego Sandulaka upadł. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- jest to program który uwzględnia problematykę szkół i ich 

programy profilaktyczne. Inicjacja alkoholowa spada kontakt z alkoholem maja dzieci 13 letnie. Czy 

uważa pan że program nie jest potrzebny znając pana doświadczenie zawodowe czy uważa pan że 

program nie jest potrzebny? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- szkoła ma to w ramach programu nauczania w takich małych 

szkółkach nie ma takiego problemu oczywiście plan pacy jaki sobie państwo napisaliście, jest obserwuje 

to i widzę i wiem jakie jest zachowanie dzieci i młodzieży w Trzcińsku. Jakie są to obszary? 

 

Przewodniczący obrad-  dlaczego tą dyskusję nie rozwinął pana wczoraj na komisji. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- przeciw – 1- osoba 

- wstrzymała się – 1- osoba 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/10/2010 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2011 (druk Nr III/11/2010), 

 
Projekt przedstawiła pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- jest to program który został przedstawiony 

wczoraj na posiedzeniu komisji i jest ściśle związany z programem jaki przyjęliśmy wcześniej. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- proszę byśmy przegłosowali obie uchwały ustawowo musimy takie programy 

mieć i ktoś nam to narzucił i powinniśmy to mieć. W przyszłym roku powinniśmy to przenieść na 

komisję oświaty. 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak- kto jest wnioskodawcą uchwały,  jest tam wyszczególniony art. 2 i 

moja uwaga jest taka sama jak do programu alkoholowego co do narkomani Burmistrz może powołać 

pełnomocnika a Gminny program stanowi część Gminnej strategii rozwiązywania problemów 
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społecznych i w ramach tego powinien być powołany pełnomocnik. Czy jest pełnomocnik. Czy jest 

gminny program? Stawiam wniosek o dorzucenie. 

 

Inspektor pani  Sylwia Tyrpa- tak jest pełnomocnik ja nim jestem, nie ma gminnej strategii. 

 

Przewodniczący obrad-  kto jest za wnioskiem radnego Sandulaka o odrzucenie Gminnego programu. 

 

- za-1- osoba 

- przeciw- 10- osób 

-wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, ze wniosek formalny radnego Sandulaka upadł. 

 

O godz. 15
10

- wyszła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na sali 14. 

 

Przewodniczący obrad-  proszę o stanowisko komisji wspólnej? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

- nie głosowały- 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/11 /2010 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

o godz. 15
12

 – wyszedł radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  stan radnych na Sali 13. 

 

Do punktu V. 7 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

odpłatności za usługi opiekuńcze (druk Nr III/12/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to zmiana załącznika do uchwały 

wynika ona z tego, że mieszkańcy którzy maja emerytury sybirackie i potrzebują opieki by naliczyć im 

odpłatności należy przyjąć zmiany w tej tabeli dodaliśmy dwie ostanie pozycje. 

 

Przewodniczący obrad-  proszę o stanowisko komisji wspólnej? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/ 12/2010 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 
o godz. 15

14
 – wrócili radna pani Alicja Kałużniak i  radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  stan radnych 

na Sali 15. 

 

Do punktu V. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wysokości stawek cen i opłat w 

zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

(druk Nr III/13/2010), 

 
Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu pan  Piotr Bugajski – jest to zmiana stawek za wodę i 

odprowadzanie ścieków nie jest to przyjmowana taryfa tylko zgodnie z ustawą.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- jakie są kalkulacje czy stawka jaką przyjmujemy to utrzymamy zakład by 

przynosił zyski. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski – jest to zakład komunalny a nie spółka, a poza tym są 

uwzględnione tylko koszty uzasadnione zgodnie z ustawa podwyżka jest tylko o tyle by podnieść tylko 

koszty produkcji po czerwcu będziemy głosować taryfę gdzie wówczas już będą koszty remontów 

wkalkulowane. Burmistrz przedłożył projekt uchwały.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej? 

 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowała -1 - osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/ 13/2010 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu V. 9 Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia cmentarza komunalnego 

(druk Nr III/14/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest konieczność poszerzenia 

cmentarza komunalnego, jest to nasza działka gminna w obrębie obecnego cmentarza. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej? 
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Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/ 14/2010 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/15/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest to zmiana studium w obrębie 

Tchórzno jeden z właścicieli działek chce tam zrobić działki rekreacyjne, ponieważ jest tam jezioro to 

my jesteśmy za tym by tam były tereny rekreacyjne. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/15 /2010 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/16/2010), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to zmiana w studium 

uwarunkowań w obrębie trójkąta Klasztorne, Trzcińsko-Góralice jest to zmiana na wniosek firmy 

Enertrag. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej? 

 



 13 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji. 

 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

-wstrzymała się – 1 –osoba 

- nie głosowały 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr III/16/2010 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy (druk Nr III/17/2010), 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to kolejnych 5 uchwał, które 

mówią o przedłużeniu umowy dzierżawy na tereny pod ogródki działkowe, czy też pod garaże. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej? 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 

dotyczy to wszystkich 5 kolejnych uchwał. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/ 17/2010 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy (druk Nr III/18/2010), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr III/ 18/2010 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 95 położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-

Zdrój (druk Nr III/19/2010), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/19 /2010 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy części działki nr 705 położonej w obrębie nr Góralice gmina 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/20/2010), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/20/2010 stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 28/4 położonej w obrębie nr 2 miasto 

Trzcińsko-Zdrój (druk Nr III/21/2010), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr III/21 /2010 stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 17 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr III/22/2010), 
 

Przewodniczący obrad- trzy kolejne uchwały jakie zostaną podjęte wynikają z pisma czyli rezygnacji 

pani Magdaleny Kopczyńskiej- Pacyk. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Kazimierz Sandulak-  dlaczego pani rezygnuje co się stało? 

 

Radna pani  Magdalena Kopczyńska-Pacyk- skorzystałam z prawa rezygnacji z przyczyn osobistych. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/22/2010 stanowi załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju oraz wybory przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej (druk Nr III/23/2010), 
 

Przewodniczący obrad- kolejna uchwała jest wynikiem tej czyli uzupełnienie składu komisji rewizyjnej 

o radnego na miejsce pani Kopczyńskiej –Pacyk i wybór przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Zgłaszam osobę, która weszłaby na miejsce pani Magdaleny Kopczyńskiej –Pacyk. Pana Roberta 

Kowalskiego, i czy wyraża pan zgodę. 

 

Radny pan Robert Kowalski wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- na poprzedniej sesji wycofał pan swoją kandydaturę. A teraz pan chce 

być członkiem tej komisji? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  a teraz po przemyśleniu chcę być członkiem tej komisji. 

 

Przewodniczący obrad- czy są inne kandydatury. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za powołaniem radnego Kowalskiego do składu komisji rewizyjnej? 

 

- za- 14- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- w punkcie drugim musimy wybrać przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

 

Radny pan  Ryszard Myka zgłosił radnego Krzysztofa Skibę. 

 

Przewodniczący obrad- czy radny Krzysztof Skiba wyraża zgodę? 

 

Radny pan Krzysztof Skiba  wyraził zgodę. 

 

Radny pan  Marek Ruta- zgłosił radnego Roberta Kowalskiego. 

 

Radny Robert Kowalski nie wyraził zgody. 
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Przewodniczący obrad- czy są jakieś kandydatury? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za tym by pan Krzysztof Skiba został przewodniczącym komisji 

rewizyjnej. 

 

- 14- głosów 

 - wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że radni zaakceptowali pana Krzysztofa Skibę na członka komisji 

rewizyjnej. Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/23 /2010 stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 19 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu (druk Nr III/24/2010), 
 

Przewodniczący obrad- jest to uzupełnienie składu komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu. Radny 

pan Robert Kowalski musi złożyć rezygnację z przynależności jednej z komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  ja muszę z jednej komisji zrezygnować. 

 

Przewodniczący obrad- tak na kolejnej sesji podejmiemy uchwałę. Odczytał projekt uchwały i poddał 

pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr III/24/2010 stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na poprzednich sesjach nie było interpelacji jest pytanie z komisji 

otrzymaliśmy odpowiedz na nie bo chodzi o odśnieżanie dróg. 

 

Radny pan  Marek Rutka- ja prosiłem by komisja rewizyjna zajęła się sprawą odśnieżania nie zostało 

to zaakceptowane, w tej odpowiedzi otrzymałem tylko jedno zdanie o Piasecznie, a pytałem również o 

chodniki. 
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Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- punkt 4 mówi o tej drodze o jaka pan Rutka zapytał i każde 

zgłoszenie sołtysów że jest konieczność że pojedzie sprzęt że jest odcinek od lasu do Tchórzna. Odcinek 

0.7 kilometra to od kościoła do boiska w specyfikacji przygotowywał uprzedni wiceburmistrz i nie 

wiem dlaczego tylko taki odcinek został ujęty w specyfikacji. Drogi na załącznikach są to drogi gminne 

i po przeanalizowaniu umowy i braku odśnieżania drogi Stołeczna Góralice zamieniliśmy inne drogi i 

zostało to wprowadzone aneksem. Czy to będzie nasz zakład komunalny czy rol-bud.  

 

Radny pan Marek Rutka- dlatego chciałem to zrobić zaproponowałem odśnieżanie w mojej 

miejscowość zlecić to zakładowi Avena lub rolnikowi z tej miejscowości śnieg leży dalej za stan jaki 

jest mieszkańcom tłumaczy sołtys. Ja złożyłem wczoraj podanie jako sołtys i jak zobaczę, że jest 

odśnieżone to nikt nie musi mi odpowiadać. 

 

Radna pani Alicja Kałużniak- jest prośbą o ta meliorację ponieważ jest kłopot z drogą w Rosnowie, i 

napiszemy do Starostwa Powiatowego. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- proponuję by to spotkanie w ramach tych spółek odbyło się w Rosnowie. 

 

Radny pan Marek Rutka-  jak on przyjedzie tutaj to byśmy wiedzieli jaki zakres jest tych spółek jak je 

założyć. A później będziemy indywidualnie się  z rolnikami spotykać ale problem melioracji jest w całej 

Gminie. 

 

Radna pani Wiesława Płotkowska – wczoraj rozmawialiśmy o tym na komisji i należy zorganizować 

spotkanie w Urzędzie zaprosić rolników którzy później by to przekazali. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- pani Ala jako przewodnicząca komisji zaprosi członków a pan 

Burmistrz to również podpisze. 

 

Radny pan Marek Rutka- jeśli rolnicy będą zainteresowani to powołamy spółki a jeśli nie to czy gmina 

się z tego wycofa. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jak nie będzie spółki to nie będzie my swoje 20 tys. zł zrobimy 

meliorację na swoim terenie, a spółka jest głównie potrzebna rolnikom. 

 

Radny pan Marek Rutka-  tak ale jeśli będą chcieli rolnicy z jednej wioski to założyć to trochę za mało. 

 

 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący obrad-do Biura rady przyszły poradniki radnego i sołtysa i teraz je rozdamy w 

związku z tym, że jest to ostatnia sesja przed końcem roku chciałbym wszystkim złożyć życzenia w 

imieniu własnym i Burmistrza. 

 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
O godzinie 15

56
 – Przewodniczący obrad zamknął III sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 
 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 


